
 
Kulttuuritalo Loviisaan, valtuustoaloite 
 
KV 17.04.2024 § 46  
  
 
 

Puheenjohtaja ilmoitti, että allekirjoittaneet valtuutetut (ensimmäinen 
allekirjoittaja Kari Hagfors) olivat ennen kokousta ilmoittaneet haluavansa 
jättää seuraavan aloitteen: 
 
Kulttuuritalo Loviisaan 
 
Keskustelutilaisuus ”Tilaa kulttuurille” keräsi lähes täyden salin 15.3.2024 
Kino Marilyniin. Keskustelu, johon osaa ottivat monien kulttuuritoimintojen 
edustajat teatterista, tanssista, musiikista ja kirjastotoimesta sekä myös 
paikalle paneeliin kututuista luottamushenkilöistä ja viranhaltijoista oli sikäli 
yksimielinen, ettei kukaan heistä tyrmännyt Kulttuuritalon aikaansaamista, 
vaan päinvastoin kannatusta ja lupaustakin löytyi, mitkä voidaan kirjata 
kaupunginhallituksen puheenjohtajan lausumaan ”sydän sanoo, että kyllä 
me kulttuuritalo saadaan”. Myös valtuuston puheenjohtaja totesi, että 
”suunnittelun pitää edetä”. Loviisan Sanomat kirjoitti tapahtumasta ”Viesti 
oli selvä: Loviisaan on saatava kulttuuritalo”. Paikallislehti Nya Östiksessä 
oli myös laaja samansisältöinen artikkeli. Kulttuuritalo parantaisi myös 
Kansalaisopiston suuresti tarvitsevia ajanmukaisia tilatarpeita. 
 
Me allekirjoittaneet esitämme, että 
 
kaupunki käynnistää välittömästi rakennettavan Kulttuuritalon 
sijoituspaikan sekä rakennusrahoituksen suunnittelun. 
 
Liite nro 6. 

   
 
Päätös Kun aloite oli jätetty, lähetettiin se kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi 

hallintosäännön 133. §:n mukaisesti. 
 
 
KUVA 02.10.2024 § 118  
  
 
 
Valmistelija sivistys- ja hyvinvointikeskuksen johtaja Kirsi Kinnunen, puh 0440 555 250 
 

Kulttuuri- ja vapaa-aikalautakunta (10.4.2024 § 48) on päättänyt keväällä 
2024 seuraavaa: Kulttuuri- ja vapaa-aikalautakunta päätti esittää 
talousarviossaan ja taloussuunnitelmassaan 2025-2027 riittävää 
määrärahaa kirjasto- ja kulttuuritalolle investoinnin aikastaminen 
huomioiden. 
 
Liite 3: valtuustoaloite 
 

Esittelijä Sivistys- ja hyvinvointikeskuksen johtaja Kirsi Kinnunen 
 

Ehdotus Kulttuuri- ja vapaa-aikalautakunta esittää kaupunginhallitukselle ja edelleen 
kaupunginvaltuustolle, että kulttuuritaloasia etenee, joten aloite on 
todettava loppuun käsitellyksi. 
 



Päätös Kulttuuri- ja vapaa-aikalautakunta päätti esittää kaupunginhallitukselle ja 
edelleen kaupunginvaltuustolle, että kulttuuritaloasia etenee, joten aloite 
on todettava loppuun käsitellyksi. 

 
 
 
 
KH 21.10.2024 § 313  
  
 
 

Liite nro 1. 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Tomas Björkroth 
 

Ehdotus Kaupunginhallitus hyväksyy omalta osaltaan vastauksen aloitteeseen ja 
ehdottaa, että kaupunginvaltuusto hyväksyy vastauksen, että aloite johtaa 
toimenpiteisiin, ja toteaa aloitteen loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös Päätös ehdotuksen mukainen. 
 
 
KV 13.11.2024       
369/12.03.00/2024    
 
 
 Liite nro 11. 
    
Ehdotus Kaupunginvaltuusto hyväksyy vastauksen, että aloite johtaa 

toimenpiteisiin, ja toteaa aloitteen loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös    


